
 

 
 

Nærum Gymnasium 

 
 

Indkaldelse til bestyrelsesmøde  
 
Mødedato: 25. marts 2025 
Mødetid: Kl. 16.30-18.30 med efterfølgende let spisning 

Mødested: Mødelokale NAG  
 
Til stede: Dorte Nørbo, Per Brockhoff, Jens Ive, Birgitte Lønvig, 

Rasmus Pinholt, Ella Tandrup Eilsø, Sarah Benthin, Robert 
Knudsen, Niels Hjølund Pedersen 

Afbud fra:  Vibeke Foërsom 
 

Referent:                       Jakob Schiødt 
 
 
Dagsorden: 
 

a. Formand Jens Ive bød velkommen til de to nye elevrepræsentanter Ella Tandrup 
Eilsø og Sarah Benthin begge fra 1.w. 

 
A. Godkendelse af  

b. Referat fra bestyrelsesmødet den 28. november 2024. Godkendt.  
c. Dagsorden. Godkendt. 

 
B.  Meddelelser/orientering 

a. Status på elevfordelingsprocessen og søgetal 

Niels Hjølund Pedersen orienterede om antallet af ansøgere til 1.g. Vi har fået 
færre ansøgere sammenlignet med de seneste tre år. Noget af faldet i 
ansøgerantal kan tilskrives, at der er et fald i antallet af 16-årige i Rudersdal 
Kommune. Vi forventer, at skolen tilføres elever, der har søgt skolen som 2. 
prioritet, i den elevfordeling, der foregår nu. På baggrund af dette planlææges 
der næste år med 13 1.g klasser, men opgavefordelingen kan også tilpasses til 
12, 13 eller 14 1.g klasser. På det kommende bestyrelsesmøde skal bestyrelsen 
tage stilling til, hvilken kapacitet skolen skal have i skoleåret 2026-27. 
Niels Hjølund Pedersen gennemgik desuden en række tiltag, der skal styrke 
fokus på elevrekruttering. 
Jens Ive kommenterede, at det er vigtigt at tilpasse skolestørrelsen, så den er 
tilpasset områdets demografi. 

d. Status på karakterdata 
Niels Hjølund Pedersen orienterede om karakterdata for eksamener 2024, og om 

de indsatser som karakterdata giver anledning til. 
c. Ansættelser 2025 

Der er opslået en stilling som uddannelsesleder, da en af de nuværende går på 
pension. Da der er en usikkerhed om antallet af 1.g klasser, arbejdes der med 
forskellige scenarier ift. ansættelser i det kommende skoleår.  

d. EPX-status. Jakob Schiødt gjorde rede for den aftale om epx, som regeringen, SF 
og DF har indgået. Der var en kort diskussion af nogen af udfordringerne ved 
epx. Hele komplekset omkring den nye ungdomsuddannelse og reform af stx vil 
være punkt på kommende møder. 



 

 
 

d. Solceller på NAG. Niels Hjølund Pedersen gennemgik skolens planer om at 
anskaffe solceller. Der er to muligheder, dels på idrætshallen og dels på Ellipsen. 
Vi går videre med planer og undersøgelser. 

e. Opgørelse af efteruddannelsesmidler. Jens Ive orienterede bestyrelsen om, at de 
ekstra midler er blevet anvendt til formålet, og en opgørelse er blevet 
underskrevet og sendt til Undervisningsministeriet. 

f. Diverse.  
 Skolen har færdiggjort en AI-politik, med dels et generelt afsnit og et afsnit 

rettet til hhv. elever og ansatte.  
 

     C.  Beslutningspunkt 
1.   Ikke beslutningspunkter på dette møde 

   
D.  Tema/debat 

a. Årets elevtrivselsmåling (ETM) og undervisningsmiljøundersøgelse, orientering 

ved Tulu Hansen og drøftelse (bilag) 
Tulu Hansen orienterede om de to målinger. Elevtrivslesmålingen laves årligt, 
hvor undervisningsmiljøet er obligatorisk hvert tredje år. Begge undersøgelser er 
elevernes selvrapporterede trivsel. Generelt viser begge målinger, at eleverne 
på NAG trives godt og lidt bedre end sidste år.  

b. Arbejdspladsvurdering (APV), orientering ved Tulu Hansen og drøftelse (bilag) 
 Tulu Hansen gennemgik resultaterne fra APV’en. En svarprocent på 80. Det 

fysiske arbejdsmiljø vurderes generelt som godt. Det psykiske arbejdsmiljø er 
også godt, men der er få punkter, hvor vi kan lave forbedringer. Efter drøftelser 
i skolens arbejdsmiljøudvalg er der lavet en opfølgningsplan, som er godkendt i 
MIO. 
Bestyrelsesformand Jens Ive kvitterede for nogle meget flotte og tilfredsstillende 
resultater.  

E.  Økonomi 

a. Godkendelse af årsrapport 2024 (bilag). Robert Knudsen gennemgik 
årsrapporten. Årets resultat er et overskud på 660.000 kr., hvilket er meget tæt 
på det budgetterede. Bestyrelsen godkendte årsrapporten. 

b. Godkendelse af revisionsprotokollat (bilag). Robert Knudsen gennemgik 
revisionsprotokollatet. Revisionen har ingen kritiske eller væsentlige 
bemærkninger til årsrapporten. Bestyrelsen godkendte protokollatet.  

c. Bemyndigelse til indberetning. Bestyrelsen bemyndigede Robert Knudsen til at 
indberettet årsrapporten til Undervisningsministeriet. 

  
F.  Næste ordinære møde:  

27. maj 2025, 24. september 2025, 20. november 2025, 23. marts 2026 alle 
16.30 til 18.30 med efterfølgende let spisning 

 
G.  Evt. 


